
Referat FAU-Møte 8 mai 2023 
Tilstede: Sølvi, Linda, Andreas, Stian, Line, Hilde, Margit, Einar, Leif Arne, Anders 
og Arve, rektor Kjerstin og avdelingsleder Jorunn. 
 

1. Godkjenning av agenda, OK. 
2. Kommentarer til referatet? lest og godkjent 

  
3. Rektor informerer: 

  
  Etat for bygg og eiendom vil sette opp rom-aggregater for å bedre luftkvaliteten 

ved skolen. Dette vil bli satt opp i de rommene på skolen som har hatt målinger 
under kravet på luftkvalitet. Tidspunkt for dette arbeidet er ikke fastsatt. 

 
Rektor har blitt kontaktet av byggforvalter i Etat for bygg og eiendom ang 
utsmykking av ytterveggen på Olsvikhallen mot parkeringsplassen, dette er i 
samarbeid med områdesatsningen og en kunstner.  
 
Fredag 12.mai kl. 09.00 skal skolen kunngjøre skriftlig eksamen for 10.klassinger. 
Dette er ekstra spennende i år ettersom det er 4 år siden forrige eksamen, 
(grunnet covid-19). Alle skoler i Norge kunngjør dette på samme tidspunkt. 
 
Tirsdag 30. mai og torsdag 1.juni er det besøksdag for 1 klassingene som skal 
starte til høsten. De kommer sammen med barnehagen og får møte lærerne og 
være litt på skolen. Torsdag 1. juni skulle det være foreldremøte for de som skal 
starte på skolen til høsten. Det er flyttet til mandag 12. juni. Nytt i år er at skolen 
ønsker å ha åpen SFO kveld slik at kommende førsteklassinger kan bli kjent med 
SFO. Det vil være tirsdag 6. juni. 
 
Fra høsten er det 30 klasser på skolen. Elevtallet går litt ned, til ca. 600 
elever. Grunnet nedgang i elevtallet og færre klasser vil det bli ledig et klasserom 
til neste år som skolen ønsker å bruke som SFO-base.  
 

  Tema mobbing: Hvert år gjennomføres det flere kartleggingsundersøkelser av 
trivselen på skolen, både interne og offentlige. En av undersøkelsene er Olweus-
undersøkelsen. Her er litt informasjon og noen punkt fra rapporten fra Olsvik skole 
for forrige skoleår 21/22. Skolen gjennomfører i disse dager denne undersøkelsen 
for inneværende skoleår 22/23. 

  314 elver svarte på undersøkelsen i mai 2022. 
Elever som sier at de opplever mobbing 2- 3 ganger i måneden eller mer: 19% på 
5. trinn og 18% på 8. trinn. Hovedsakelig er det verbal mobbing, som kan handle 
om blant annet utseende i form av kommentarer. Dette kjenner de ansatte seg 



igjen i og det jobbes aktivt med dette på alle trinn. Når man undersøker hvor 
mobbingen skjer er det skoleplassen skiller seg ut. 
Mobber du andre?  Svært få elever rapporterer at de har mobbet andre utenom 
noen få gutter i 10 klasse. 

  Rektor og avdelingsleder på ungdomstrinnet har nå i vår gjennomført 
enkeltsamtaler med en rekke gutter på 10. trinn om kommentering og utfrysing og 
erting. Skolens opplever at det å kommentere og erte andre, er en måte å hevde 
seg på innad «i gjengen». 

  Noe som er positivt i undersøkelsen er at tallene i undersøkelsen viser at de fleste 
som føler seg mobbet forteller det til noen, lærere, venner eller familie.  
Det legges inn ønske fra FAU om at resultatene bli distribuert ut til foreldrene. 
Elevundersøkelsen ligger tilgjengelig for alle på udir sine sider, og resultatene fra 
foreldreundersøkelsen er sendt til FAU i forbindelse med 
kvalitetsoppfølgingsmøtet i mars. Per dags dato er det ingen saker inne hos 
Statsforvalteren i forhold mobbing. De ansatte ved skolen jobber videre 
med resultatene fra undersøkelsen og oppdaterer planer for arbeid med 
psykososialt læringsmiljø. Avdelingsleder Jorunn kommenterer også at det finnes 
forskjellig oppfatning av hva mobbing er. Det arbeides med elevene om definisjon 
av mobbing. 
  
Foreldreundersøkelsen: 49,4% svarte på foreldreundersøkelsen 
Er spent på gjennomsnittskarakterer etter avsluttende eksamen i år. Ved sist 
gjennomføring lå Olsvik over snittet i Bergen kommune i antall grunnskolepoeng. 
 
Oppdeling av skoledag fra august 2023. Etter en evaluering av komprimert dag 
(nytt i inneværende skoleår) med kortere friminutt, ønsker man nå å utvide 
spisetid og storefri. Det betyr at skoledagen blir ca 10 min lenger totalt. Skolen 
håper det vil hjelpe på for liten tid til spisning som det har vært litt tilbakemelding 
på. Olsvik skole går tilbake til en ordning der at alle elevene har friminutt på 
samme tidspunkt.  
 
Kommentar fra FAU om at elevene ser på skjerm under spising – Dette er noe som 
de skolen alt har tatt tak i og det er blitt bedre. Mindre skjermtid, men det skjer 
fortsatt. Skolen vil følge dette opp videre. 

  
Det har blitt meldt inn noen saker som handler om rasisme på skolen. Skolen  
tar dette svært alvorlig. Skolen ønsker at temaet også blir tatt opp i FAU da de 
opplever en bekymring angående rasistiske utsagn. De ønsker derfor at 
foreldregruppen også kan ta tak i temaet.  
  

 
  



4. Foreldre-engasjement rund leksene på mellomtrinnet. 
Hjertesukk: Foreldre melder at de «detter av» når det gjelder lekser. 
Foreldre sjekker ikke leksene så ofte. Lærerne tenker kanskje at foreldrene slutter 
med leksehjelp til barna sine for tidlig? Kommentar fra en av foreldrene i FAU: Har 
fått beskjed fra lærere om at de ikke sjekke leksene så mye for da merker ikke 
læreren hva som er utfordringen til eleven. Kan man komme med forslag til 
løsning her og hva spesifikt er det lærerne ønsker? FAU ønsker tilbakemelding 
på: Hvilke forventninger har læreren til foreldrenes deltakelse i leksene – Kan det 
legges inn i ukeplanen? Jorunn informerer om at det finnes oppslagsverk for 
foreldre som de kan bruke når de hjelper med leksene.  

  
5. Foreldre og Sosiale medier. 
a. Skolemiljøgruppen i FAU jobber med å sette i gang et prosjekt ang. dette temaet. 

i. Forslag fra FAU om ulike aktører som har kompetanse og  som kan komme til 
skolen for å snakke om dette til foreldrene og elever: Barnevakten, Politiet, Livet 
på sosiale medier (Bergen kommune), Kompetansesenteret (Gaming) og 
Medietilsynet. 

ii. Ønsker at dette skal være et tilbud for alle elever og foreldre ved skolen 
iii. Skolemiljøgruppen vil fortsett arbeidet med dette. 

  
6. Økonomi: NOK: 9750,- 

  
7. 17.Mai – Andreas informerer 

  
a. Programmet og informasjon blir hengt opp på butikkene i nærområdet. 
b. Mange avmeldinger fra foreldre som skulle stilt opp. 

i. Trenger derfor flere frivillige om noen har mulighet. 
  

8. Gjennomgang av gruppene: 
Natteravner: 

a. Har stilt til Ravning– men det er mindre oppmøte fra Olsvik nå enn tidligere. 
b. Olsvikruten har blitt dekket hver gang, det er Alvøen, Bjørndalen og  Mathopen 

som har blitt nedprioritert. Det er for få som stiller fra Olsvik.12, 13.16 og 19 mai 
skal det ravnes. 
  
Skolemiljø 

9. Lysfesten standardisering for neste års arrangører, legges ut når den er klar og 
send til Kjerstin. 

10. Fortsetter jobben med tiltak for Foreldre og sosiale media ref. punkt 5. 
  
  
Trafikk: 



11. Tiltaksplan – Eneste fra Olsvik er at det er tatt bort noen konteinere 
ved Grendahuset. 

12. Er spilt inn 2 konkrete tiltak – Utbedring av stikkvei og fortau ved starten 
av Krabbedalen. 

Jobber også med: 
13. Fæsteråsen – Overgansfelt 
14. Fortau ned olsvikveien – Storavatnet.  
15. Leirvikflaten – Olsvikveien 
16. Olsvikskrenten – Trapp. 
17. Legg ut så alle får lese den 

Andreas: Gangvei – Spilt inn til kommunen at broen mellom kiwi er hull og 
armeringsjernene er eksponert. 
Høringsforslaget fra Trafikkgruppen legges ut på vår facebook. 
9. Eventuelt 
SU:  

a. Mobilfri ungdomsskule 
b. Sjekk om referatene legges ut på FAU. 
c. Sjekk om det er noe som skal avsjekkas før skoleåret er ferdig. 

  
10. Neste møte 12.06.2023 

  
  
 
Sendt fra min iPhone 
 


